
Protokół nr 1 z zebrania Rady Rodziców w dniu 19.09.2016, godz. 18.30

1. Powitanie zebranych i sporządzenie listy obecności ( załącznik) 

2. Pola Nadziei – omówione zostały dotychczas przeprowadzone prace umożliwiające udział SP 
w Kamionkach w projekcie ( wyznaczenie terenu pod uprawę, wymiana gleby). 
Przegłosowano większością głosów przeznaczenie środków pozostałych z ubiegłego roku na 
zakup dodatkowych narzędzi i cebulek kwiatowych do realizacji projektu w kwocie 1 575,00 
zł. 

3. Dotychczasowy przewodniczący omówił zgłoszony w ramach Budżetu Obywatelskiego projekt 
dotyczący SP w Kamionkach, na który można już oddawać głosy. 

4. Dorota Graczyk (4B) omówiła wydatkowanie pieniędzy zebranych podczas festynu rodzinnego 
21.05.2016 r.  Zakupiono 2 piekarniki przenośne na potrzeby świetlicy, na podłogach pojawią 
się 3 naklejki przestrzenne, gitarę do wykorzystania w trakcie zajęć muzycznych i  
świetlicowych oraz 4 sztuki gier ściennych. Planuje się zakup sztalug do prowadzenia zajęć 
plastycznych i pozalekcyjnych z dziećmi starszymi. 

5. Przeprowadzono wybory prezydium Rady Rodziców nowej kadencji.  
Jednogłośnie przyjęto jawną formę głosowania. Przewodniczącym Rady Rodziców została 
Edyta Białkowska ( 2C), zastępcami przewodniczącego zostały Dorota Graczyk ( 4B ) i 
Małgorzata Kaczmarek (4C), skarbnikiem Honorata Jakubowska ( 3A), sekretarzem Małgorzata 
Skoczylas ( 2D ). 

6. Większością głosów przegłosowano dni wolne od zajęć dydaktycznych: 

- 31.10.2016, 

- 02.05.2017, 

- 16.06.2016. 

7. Większością głosów przegłosowano dotychczasowy program wychowawczy i program 
profilaktyki. 

8. Odpowiedzi Pani Dyrektor na pytania Rodziców (przekazane podczas zebrań klasowych 
przedstawicielom RR) 

• Na pytanie o to dlaczego brakuje szafek w szatni Pani Dyrektor odpowiedziała, że 
zamówienie na nowe szaci zostało złożone na przełomie sierpnia i września ze 
względu na to, iż w czasie wakacji do szkoły zapisanych zostało około 50 nowych 
uczniów, szaci zostaną dostarczone do szkoły do końca września. Również wyższe 
ławki (dla klas starszych) dotrą do szkoły do końca września 

• Z powodu protestu Rodziców przeciwko pokazom płatnych zajęć dodatkowych w 
czasie godzin lekcyjnych Pani Dyrektor zobowiązała się, że prośba rodziców w tym 
względzie zostanie uwzględniona 



• Zajęcia dodatkowe przed południem – niestety zajęcia dodatkowe nie mogą odbywać 
się w godzinach przedpołudniowych ze względu na brak miejsca 

• Zajęcia z etyki nie odbywają się jeszcze, ponieważ deklaracje od Rodziców spływają z 
dużym opóźnieniem 

• Dlaczego brakuje podręczników dla klas 4-tych (brak ćwiczeń) – Pani Dyrektor 
wskazała na dwie zasadnicze przyczyny: opóźnione było przekazanie pieniędzy przez 
Wojewodę, również wydawnictwo winne jest opóźnień, poza tym w porównaniu z 
zeszłym rokiem dotacja nie uległa zmianie, natomiast jest więcej dzieci w 4-tych 
klasach (szczegółowe informacje o kwotach znajdują się na stronie internetowej 
szkoły). Więcej informacji na temat podręczników może udzielić Pani Wicedyrektor 
(nie była obecna na zebraniu) 

• Stołówka – czy posiłki(zwłaszcza śniadania i podwieczorki) będą bardziej 
urozmaicone, czy oprócz kanapek mogą pojawić się inne przekąski? Tak, stołówka 
pracuje już nad tym 

• Stołówka – postulat Rodziców o wydłużenie przerwy obiadowej dla klas 4-6, bądź 
zorganizowanie 2 przerw obiadowych – Stanowisko Dyrekcji: żeby mogła być dłuższa 
przerwa obiadowa musi być zatrudniony drugi kucharz – Pani Dyrektor czeka na 
akceptację gminy 

• Biblioteka – prośba o wydłużenie pracy biblioteki. Stanowisko Dyrekcji: praca 
biblioteki to 30 godz. tygodniowo, sporadycznie Pani Bibliotekarka wyjeżdża jako 
opiekun na wycieczki, szkoła postara się ograniczyć te wyjazdy 

• Wyjazdy klas 3 na basen – Rodzice są zaniepokojeni faktem, że dzieci tracą na wyjazd 
cały dzień (piątek). Stanowisko Dyrekcji: grafik wyjazdów na basen został narzucony 
przez gminę. 

• Czy będzie egzamin na kartę rowerową? – Na pewno tak, szkoła będzie informować w 
jakim terminie. 

•  Czy Gimnazjum z Robakowa (zgodnie z tym, co zostało opisane w Kórniczaninie) 
zostanie przeniesione do powstającego budynku szkoły w Kamionkach? Odpowiedź 
Pani Dyrektor: Szkoła nie ma żadnych informacji od władz gminy. Rada Rodziców 
zwróci się z pismem do gminy w tej sprawie. 

• Kiedy zostanie oddany do użytku nowy budynek? Odpowiedź: we wrześniu 2017 r. 

9. Przegłosowano składkę na RR w wysokości 50 zł za rok od rodziny.  

10. Postanowiono upoważnić do wypłat środków pieniężnych z konta RR następujące osoby: 

- Przewodniczącą Rady Rodziców - Edytę Białkowską 

- Zastępcę Przewodniczącej - Dorotę Graczyk 

- Skarbnika – Honoratę Jakubowską 



Do podjęcia środków Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w Kamionkach obowiązkowa jest 
obecność dwóch z trzech wyżej wymienionych osób. 

11. RR postanowiła reklamować wykonanie nawierzchni (trawiastej) boiska szkolnego – pismo do 
Wydziału Inwestycji UM Kórnik 

12. Zakończenie spotkania, termin następnego: 6.10.2016 r. godz. 18.30 

Protokołowała: 

Katarzyna Płotkowiak 

Małgorzata Skoczylas 


